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Loňský rok

Pokles ve vypisování zakázek skončil schválením rozpočtu SFDI
Velké množství staveb v realizaci – omezení provozu. Stavby při
vyloučení provozu.
Příprava staveb běží velmi intenzivně
VRT

intenzivní projektování
Klíčová bude činnost pro vydání sloučeného povolení
Nadresortní projekt

Komplikované procesy při schvalování a připomínkování projektů
BIM – snížení počtu projektů



Co nás čeká?

Novela stavebního zákona
Zajistit dlouhodobé financování – 10 letý rozpočet
ETCS

Zahájit debatu o časové a věcné koordinaci
ETCS budovat na ukončenou infrastrukturu nebo na
infrastrukturu bez plánovaných zásahů na minimální období 5 let
Koordinace s konverzí napájecí soustavy

Klimaticky neutrální doprava – prosté elektrizace
70 let SUDOP PRAHA a.s.



Užijte si dnešní konferenci


